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Írásbeli választ igénylőkérdés

„Miért engedi a kormány, hogy az egyes állatvédőnek mondott szervezetek játékszerév é
váljon a libatartó, libatömőágazat? ”

címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtan i

Gráf József
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterhez

Tisztelt Miniszter Úr!

Mint ismeretes, egy önmagát állatvédő szervezetként beállító társaság tiltólistára vetette a
magyar libamájat, mivel úgymond kényszertöméssel hizlalták az állatokat . Ezzel a fals
beállítással a feldolgozó cégnél foglalkoztatott munkaer ő egy része utcára került, de ennek
következtében több ezer libatartó család munkája is feleslegessé válhat . Ez teljességgel
megengedhetetlen, a magyar exportot szétver ő álláspont . A libatartók ellehetetlenítése további
takarmányfelesleget idézhet elő , ami a takarmányféléket el őállító gazdákat is nehéz helyzetbe
sodorhatja . Nem tán az a cél, hogy a termőföldet valakik - előretolva ezen állatvédőnek titulált
szervezetet - megkaparintsák? Szerény megjegyzésem szerint a nevezett állatvéd ő
szervezettnek a háziállatok védelmével, a vadon él ő állatok védelmével, s nem pedig a
haszonállatok védelmével kellene foglalkoznia .
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